
Kære Rebild Kommune

Den 28. November 2016 sendte Dansk Handicap Forbund et spørgeskema om tilgængelighed til 
kommunens Handicapråd, men vi har desværre ikke modtaget besvarelsen. 

Vi tillader os, at sende spørgeskemaet igen: 

Kære Handicapråd

Miniundersøgelse om tilgængelighedsarbejdet i landets handicapråd

Jeg er med i en faktagruppe i Dansk Handicap Forbund, som er i færd med at finde ud af, hvordan 
landets handicapråd arbejder med tilgængelighed.

Svarene/oplysningerne skal bruges til en artikel i Handicap-nyt, som er Dansk Handicap Forbunds 
medlemsblad.

1)Bliver handicaprådet inddraget, når det gælder tilgængelighed i kommunen? Fx nye 
offentlige bygninger, skoler, institutioner og lignende?
 Ja 
Nej
 
2)Bliver handicaprådet inddraget, når det gælder tilgængelighed i kommunen? Fx når der 
ændres på gader, fortove, lyskryds og torve?
Ja
Nej
3)Er de indvendinger om tilgængelighed , som I er kommet med blevet efterlevet?
 Ja
Nej
 
4) Er der givet dispensationer for tilgængelighedskravene i lovgivningen, som Handicaprådet 
er bekendt med?
 Ja
Nej

Hvis I har spørgsmål eller bemærkninger, er I velkomne til at kontakte mig på mailen eller telefon 
28832518. 
På forhånd tak for hjælpen 

 Med venlig hilsen

Jens Christiansen 

Frivillig i Faktagruppen 


